
Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Suchy Las 
z dnia 16.10.2024 roku. 

 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Powitanie przybyłych na posiedzenie Komisji. 
3. Stwierdzenie ważności posiedzenia Komisji. 
4. Zatwierdzenie porządku posiedzenia komisji. 
5. Przyjęcie protokołu z dnia 03.10.2024 roku. 
6. Kontrola spółki gminnej ZGK – kontynuacja.  
7. Sprawy bieżące. 
8. Wolne głosy i wnioski. 
9. Zakończenie posiedzenia.  

 
Ad. 1 – 4. 
Przewodniczący J. Dudkiewicz otworzył posiedzenie Komisji, powitał członków oraz stwierdził 
prawomocność posiedzenia na podstawie listy obecności. Porządek obrad został przyjęty 
jednomyślnie. 
 
Ad. 5. 
Protokół z dnia 03.10.2024 roku został przyjęty jednomyślnie. 
 
Ad. 6. 
Przewodniczący J. Dudkiewicz zaznaczył, że posiedzenie miało odbyć się przy udziale 
zaproszonego gościa, którym był wójt Grzegorz Wojtera. Wójt nie przybył i nie zostaną mu zadane 
pytania.  
 
Radna J. Radzięda zaproponowała, że poza tym że kolejny raz będzie trzeba uprzejmie zaprosić 
pana wójta na posiedzenie komisji, to należy osobnym trybem wysłać pytania jako dostęp do 
informacji publicznej i wówczas wójt będzie musiał udzielić odpowiedzi.  
 
Członkowie komisji uznali, że wspólnie sformułują pytania, które zostaną skierowane do wójta 
gminy. 
 
Przewodniczący J. Dudkiewicz przytoczył wypowiedź prezesa ZGK z poprzedniego posiedzenia 
komisji: „…metodologia wyliczenia kwoty 100 tys. przez przewodniczącego nie została mi 
przedstawiona. Potwierdziłem tylko fakt uzyskiwania rekompensaty różnicy kosztów omawianej 
usługi”. Przewodniczący podał do protokołu, że jak wynika z dokumentów które zostały 
dostarczone za okres rozpatrywany przez komisję jest pobranych niecałe 3 tys. m3 nieczystości 
płynnych z adresu na ul. Akacjowej. Licząc tylko wprost według rachunków transportowych 
dostarczonych przez rozpatrywany podmiot z Chludowa, to najniższa kwota jaka mogłaby się 
pojawić przy najniższej stawce, to odpowiednio 66 tys. zł, a najwyższa - 101 400 zł. Ponadto 
przewodniczący przypomniał paragraf trzeci porozumienia dotyczący refundacji różnicy między 
kosztami na podstawie odrębnej umowy, której nadal nie ma. Prezes M. Świerkowski 



odpowiedział mailowo, że w dokumentach które dostarczył, czyli we fakturach sprzedaży  
w pozycji „czyszczenie kanalizacji WUKO” zawierają się rzeczywiste koszty wywozu nieczystości 
płynnych z firmy R2. Radna J. Radzięda dodała że refundacja odbywa się na podstawie 
Regulaminu utrzymania czystości i porządku w gminie, natomiast w regulaminie, który jest 
załącznikiem z 2 stycznia 2024 roku nie ma pozycji związanej z czyszczeniem i opróżnianiem 
kanalizacji sanitarnej. Tam są jedynie pozycje dotyczące kanalizacji deszczowej. Jest to 
nieprawidłowość, którą należy wyjaśnić. 
 
Radna J. Radzięda poprosiła przewodniczącego J. Dudkiewicza, aby wystąpił z pytaniem do 
prezesa ZGK na podstawie czego odbywały się rozliczenia w okresie 2022 – 2024, skoro regulamin 
który został przesłany radnym wszedł w życie 2 stycznia 2024 roku.  
 
Przewodniczący J. Dudkiewicz oznajmił, że jego zdaniem ktoś świadomie nie chciał, aby  
w dokumentach wewnętrznych pomiędzy spółką, a urzędem pojawiła się informacja  
o wykonywaniu czynności na rzecz spółki R2. Faktury sprzedaży wobec R2 Investment ze strony 
ZGK opiewają idealnie na kwotę wynikającą ze stawek sprzedaży m3 nieczystości płynnych do 
zlewni Aquanetu. 4-5 krotnie wyższa jest stawka transportu m3 od samego faktu oddania tegoż do 
zlewni. Wokół tego toczy się cała dyskusja.  
 
Ad. 7. 

Radna J. Radzięda złożyła wniosek formalny o odbycie kolejnej komisji w godzinach 
popołudniowych.  

Ustalono termin kolejnego posiedzenia na dzień 30.10.2024 roku, godz. 15.00. 

Radna S. Sawińska oznajmiła, że irytuje ją coś takiego, że członkowie komisji zapraszają na 
posiedzenie, otrzymują potwierdzenie, a osoba się nie pojawia. Jest to kpina z wolnego czasu 
radnych. Członkowie komisji proszą pana wójta, że jeżeli deklaruje swoją obecność na komisji, 
to nie tak będzie. Tym bardziej, że był widziany przed samą komisją. 

Przewodniczący J. Dudkiewicz dodał, że dwukrotnie (przez sekretariat wójta i przez sekretariat 
rady) potwierdzał obecność wójta na komisji. Przewodniczący dwukrotnie otrzymał 
potwierdzenie, że wójt będzie w tym czasie. 

Ad. 8 - 9.   

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokółowała:        Przewodnicząca: 

Justyna Krawczyk        Jarosław Dudkiewicz 


